
 Zápisnica zo stretnutia triednych dôverníkov zo dňa 29.11.2023 

 

Poradové číslo - 3/2023-2024 

Miesto konania – Učebňa FYZ a CHE 

Prítomní – podľa prezenčnej listiny  

 

 

Program:  

1. Žiadosť o fin. príspevok OZ 

2. Plánované aktivity OZ 

3. Diskusia 

4. Záver 

 

 

- Stretnutie otvorila predsedníčka OZ p. Huntošová.  

Upozornila, že v zápisnici z 27.9. 2023 zlá výška príspevku – správny schválený príspevok na tzv. 

„Komparo“  je 5 eur/ žiak, potrebné opraviť doložením tohoto zápisu. 

1. Preberal sa rozpočet na tento školský rok, jeho aktuálne čerpanie v položke Rodičovské a 

školské akcie ( už schválené žiadosti – Komparo, Jazykový týždeň so zahraničním 

lektorom). Predsedníčka prezentovala taktiež výsledok z predch. Roka- zisk z aktivit OZ -  

bol cca 1000 eur( bližšie informácie v rozpočte, ktorý je zverejnený ). OZ prijalo aktuálne 

dve žiadosti o príspevok. Žiadosť o príspevok na lyžiarsky kurz vo výške 400 eur a žiadosť 

o príspevok 300 eur na plavecký kurz a školu v prírode. P. Buliaková  priblížila 

problematiku o uskutočňovaní lyžiarskych a plaveckých kurzov. K dispozícii v rozpočte na 

školské akcie je ešte  cca 700 EUR .  Prebehla debata o žiadostiach a prebratie následných 

návrhov.  

Hlasovanie o poskytnutí príspevkov: 

Plavecký kurz – žiadané 300 eur, hlasovanie odložené (kurz je v máji 2024), počíta sa so 

ziskom z akcií. 

Lyžiarsky kurz – žiadané 400 eur, hlasovanie cez Edupage, navrhnuté hlasovať sumy 

200eur, 400eur a nesuhlasím. (kurz plánovaný na december). 

 

2. Organizovanie Mikuláša v obci L. Teplá 3.12.2023 – predch. rok bol úspešný. Možnosť mať  

predajný stánok OZ. Zisťovaný záujem. Po následnej debate o možnostiach sa rozhodlo, 

že  OZ bude variť kávu, nealko punč, zákusky – za poplatok, čaj zadarmo. Predsedníčka 

navrhla zistiť záujem piecť zákusky u rodičov, zamestnancov ZŠ a MŠ. Oslovenie na 

spoluprácu  prebehne formou oznamu cez edupage, web obce, fb profil OZ.  



Vianočná akadémia ZŠ s MŠ. Rodičia môžu podporiť svoju triedu kúpou predmetov, ktoré 

deti vyrobili a budú ich ponúkať na trhu v hornej budove 2.stupňa počas konania Zimnej 

akadémia . OZ sa nebude podieľať na organizácii.  

 

3. Karneval – zatiaľ nemáme informácie o termíne konania (obecný karneval, školský 

karneval ) a o možnostiach účasti OZ na podujatiach. Zo strany rodičov padla 

pripomienka na neorganizovanie plesu ZRPŠ. P. Huntoošvá prezentovala rozhodnutie RR 

o neorganizovaní plesu. Nemiesto neho je v pláne zorganizovať akciu : Juniáles. 

Predsednička taktiež informovala o zbierke oblečenia na charitu. Akcia bola vítaná, 

uskutoční sa   pravdepodobne znova.  

Predsedníčka informovala, že 1000 eur darovala pre ZŠ obec Ivachnová na inventár a 

zariadenie chodieb, taktiež o zapojení sa do programu tz. „Tesco pomáha“ – čakáme na 

vyjadrenie sa k žiadosti.  

 

4. Predsedníčka poďakovala za účast. Záver stretnutia  

 

 

 

 

Zapísal: Monika Hatalová 

 

 

 

Overil : p. Balková,  p. Baďová 

 

 

 

 

 

 


